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RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 12.oktobrī                                                                                                         Nr. 20 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:05 
Sēde atklāta plkst. 10:09 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna 
Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Georgijs 
Jevsikovs (no plkst.10:09 līdz plkst.10:14 un no plkst.10:23 līdz plkst.10:37), Deputāts 
Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts 
Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja, 
 Deputāts Guna Popova – personīgi iemesli. 

 
Uzaicinātie: 

 Latvijas vieglatlēte, sprintere Gunta Vaičule (3.§), Rēzeknes novada sporta skolas 
direktors Aldis Ciukmacis (3.§) 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo noteikumu Nr.13 

„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

2. Par atļauju Dzintrai Smirnovai savienot amatus. 

3. Par finansiālu atbalstu ceļā uz Olimpiskajām spēlēm. 
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1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo noteikumu Nr.13 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.2 „Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu 
Ziņo Austris Seržants: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo 
noteikumu Nr.13 „Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 
6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra 
saistošo noteikumu Nr.13 „Grozījumi Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 
izdošanu". 

 
2.§ 

Par atļauju Dzintrai Smirnovai savienot amatus 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Silmalas pirmsskolas izglītības iestādes vadītājas Dzintras 

Smirnovas 2023.gada 25.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
atļauju Dzintrai Smirnovai savienot amatus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sporta organizatora darbs saistīsies ar visu novada teritoriju? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Nē, ar Maltas apvienību. Maltas apvienībā organizēt sporta 
pasākumus, vadīt sporta nodarbības grupās un nodarboties ar citiem 
sporta organizatoriskajiem pasākumiem. 

Izsaka viedokli Aivars 
Buharins: 

Vai darbs ir uz veselu likmi? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Nē, uz 0,14. Tika norādīts, ka šis darbs ir ārpus darba laika. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atļauju Dzintrai Smirnovai savienot amatus". 
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3.§ 
Par finansiālu atbalstu ceļā uz Olimpiskajām spēlēm 

Ziņo Guntis Rasims: Izskatot Guntas Vaičules 2023.gada 25.septembra iesniegumu, lūdzu 
izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par finansiālu atbalstu 
ceļā uz Olimpiskajām spēlēm. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kā novērtē šo sezonu? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Ļoti labi, bet pietrūka nedaudz veiksmes un iespējas vairāk nostartēt 
ārzemēs augsta līmeņa sacensībās, kas arī nedeva to lielo sacensību 
pieredzi. Tas neļāva sagatavoties pašiem labākajiem startiem. Bet man 
ir mērķis sasniegt labus rezultātus. Uz to arī gatavojos. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Liels prieks, ka Lendžu vārds tiek nests pasaulē. Runājot par 
olimpiskajiem mērķiem, kad ir iespēja sasniegt olimpiskās 
kvalifikācijas? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Ar Olimpiskajām spēlēm vieglatlētikā bija tā, ja varēja izpildīt 
normatīvus, tad jau gadu iepriekš bija zināms, ka Olimpiskajās spēlēs 
varēs piedalīties. Tad doma bija par to, lai rezultāts būtu maksimāli 
labs. Šobrīd šie normatīvi ir ļoti augsti, jo Starptautiskā vieglatlētikas 
federācija ir izveidojusi jaunu sistēmu, kur ir paredzēts, ka 15 sportisti 
automātiski kvalificējas pēc normatīva, bet pārējie, kuri nevar sasniegt 
normatīvu, kvalificējas pēc ranga. Ranga sistēmu veido 5 labākie 
rezultāti gada ietvaros (turpina sniegt informāciju). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kā Tu savu profesionālo pieredzi varētu nodot citiem novada 
sportistiem, gan tagad, gan arī nākotnē? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Sports ir atgriezeniskā saite, un nav nozīmes startēt Olimpiskajās 
spēlēs, ja man nesekos un nejutīs līdzi. Mana pamatbāze treniņiem ir 
Maltas stadions, Maltas vidusskolas funkcionālā zāle, arī trenažieru 
zāle. Esot uz vietas un trenējoties, es jau rādu citiem piemēru. Bet arī 
līdz šim neesmu atteikusi nevienam pasākumam, ne apmeklējumam 
skolās, neesmu atteikusi lekcijas un arī maistarklases. Esmu bijusi 
daudzās skolās (turpina sniegt atbildi). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kādās aktivitātēs Guntu Vaičuli vēl varētu iekļaut? 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Gunta vienmēr ir bijusi atvērta un atsaucīga. Un sadarbība jau notiek. 
Tie ir gan kopīgie treniņi, gan sporta pasākumi. Plāni jau ir vairākus 
gadus uz priekšu. 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Par nākotnes plāniem esam runājuši, bet es labprāt atsaucos uz jebkuru 
aicinājumu vai projektu (turpina sniegt informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) Plānotās nākotnes aktivitātes būtu ļoti noderīgas un 
vērtīgas jaunatnei. Cik noprotams, uz Olimpiskajām spēlēm jūs 
kvalificēsieties, bet vēl nedaudz pietrūkst? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Es nepieļauju domu, ka varētu netikt. Iespējas ir ļoti reālas, es esmu 
viena no potenciālajām kandidātēm izlasē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Summa lēmumā nav norādīta, bet tā būtu jāizvērtē kaut kā savādāk. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Svarīgi saprast, kā var atbalstīt un kādu summu piešķirt. 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Ar atbalstu ir tā, ka tradicionāli viss atbalsts, kas man ir piešķirts, tas 
ir manai izaugsmei, maniem sportiskajiem ceļiem, piemēram, 
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nometnēm. Protams, ir atbalsts arī no valsts, bet ir grūti paredzēt, kāds 
tas būs. Varētu būt kādi 6000 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Iesniegumā ir minētas trīs treniņnometnes ārzemēs. Vai šajās 
nometnēs ir speciāls gaiss, atmosfēra? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Ziemas laikā šajās valstīs ir silts. Tas ir svarīgs treniņu faktors. Latvijā 
aukstā laikā sprintu ārā skriet nevar (turpina sniegt informāciju). 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kā treniņnometnes ārzemēs Jūs varat savienot ar ģimeni? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Manas izmaksas ir palikušas lielākas, jo uz treniņnometnēm bērnu es 
ņemu līdzi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Rezumējot, cik laika ziņā pietrūkst līdz olimpiskajam normatīvam? 

Izsaka viedokli Gunta 
Vaičule: 

Pietrūkst rīs sekundes desmitdaļas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par finansiālu atbalstu ceļā uz 
Olimpiskajām spēlēm". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:37 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


